



JOURNAL OF SOUTHEAST
UNIVERSITY
(Medical Science Edition)

Dongnan Daxue Xuebao (Yixueban)
东南大学学报
医学版 中国科技核心期刊
中国科技论文统计源期刊

RCCSE 中国核心学术期刊 (A)

第40卷 第3期
Vol. 40 No. 3
2021 3

东南大学学报(医学版)

2021年6月25日 第40卷 第3期(总第187期)

目 次

·论 著·

KIFC1 通过调节 PI3K/AKT 信号通路促进胆管癌恶性生物学行为的实验研究

..... 恽晓,王高超,周含煜,等(277)

医院药师对重大突发公共卫生事件中职责认同度的调查与分析 张卓琳,徐行路,李歆,等(285)

超极速脉搏波技术定量评估不同年龄段高血压患者颈动脉弹性衰退特征的临床研究

..... 张心怡,朱正球,沈碧潇,等(293)

极低体重儿氧暴露后血清外泌体 miR-30a、miR-34a 变化与支气管肺发育不良的相关性

..... 牟佳,孙巨勇,牟娜,等(298)

肺炎支原体肺炎儿童血清 SP-D、sB7-H3 浓度变化及其与疾病严重程度的相关性研究

..... 景素敬,柳敏,程颖,等(305)

聚乳酸/羟基乙酸可降解药物释放支架的探索 刘琳琳,秦娟,曾楚慧,等(312)

肾功能不全的老年高血压患者收缩压控制水平对肾小球滤过率影响的随访研究

..... 孙敏,李凤丽,窦毓,等(318)

中性粒细胞型哮喘患儿急性发作期血清颗粒蛋白前体与疾病严重程度及气道炎症的关系

..... 雷芳,龚霞(324)

多学科协作诊疗模式在救治凶险性前置胎盘中的应用 胡燕,钱惠勤,季璇,等(330)

类风湿关节炎组织 CD109 表达与疾病严重程度及局部炎症反应的关系研究

..... 丁宁,王敬君,刘欢,等(335)

严重贫血患者输注异体红细胞制品发生输血相关肺损伤与制品储存时间的相关性分析	
.....	钟万芬,唐小勇,叶海辉,等(341)
俯卧位肺复张对重症肺炎治疗的有效性和安全性的系统评价	王超平,赵勇,王昀,等(347)
TACE 联合 RFA 治疗不同 BCLC 分期原发性肝癌的疗效及安全性研究	李艳民,王林林,周言(353)
PD-L1、EGFR 及 TP53 在肺肿瘤恶性转变过程中的表达及其意义	郭莉婷,邵伟伟,周尘飞,等(360)
ATP6V1A 在食管癌及食管上皮内瘤变组织中的表达及其临床意义	邹陈蔚,张季,吴森森,等(366)
铜陵市婴幼儿贫血情况及危险因素分析	陈珉,程健,曹月婷,等(371)
Prospero 相关同源异形盒蛋白 1 在宫颈癌组织中的表达及其临床意义	李冰,马起鹏,林林,等(376)
阿法骨化醇对慢性阻塞性肺疾病患者肺功能、CAT 评分、6 min 步行距离的影响	
.....	张青,崔栋慧,鲁晓怡,等(380)
乳腺 X 线 BI-RADS 分类的临床应用价值	雍千叶,刘万花,叶媛媛,等(385)
DCE-MRI 评估小肠早期缺血再灌注致肝损伤的实验研究	杨家兴,孟名柱,潘昌杰,等(389)
成人新型冠状病毒重型肺炎早期预警指标探讨	牛卫理,张林,刘涛,等(395)
· 综述 ·	
绝经早晚期雌激素替代疗法对动脉粥样硬化的疗效评价	许天泽,蔡晶,赵晓棋,等(399)
功能性便秘患者肠道菌群分析及微生态治疗的研究进展	王钟晗,李菁(405)
阴道微生态与 HPV 感染及宫颈病变相关性的研究进展	季璇,蔡云朗(410)
原发性胃淋巴瘤治疗进展	詹梦娜,尹丽,许恬,等(415)
· 消息 ·	
《现代医学》简介	(317)
《东南大学学报(医学版)》稿约	(420)

JOURNAL OF SOUTHEAST UNIVERSITY

(Medical Science Edition)

Jun. 25 2021 Vol. 40 No. 3(General Serial No. 187)

CONTENTS OF MAIN ARTICLES

Experimental study on KIFC1 promoting malignant biological behavior of cholangiocarcinoma

by regulating PI3K/AKT signal pathway YUN Xiao, WANG Gaochao, ZHOU Hanyu, et al. (277)

The responsibilities recognition of hospital pharmacists in public health

emergencies: a cross-sectional questionnaire study in China

..... ZHANG Zhuolin, XU Xinglu, LI Xin, et al. (285)

Relationship between changes of exosomal miR-30a, miR-34a and bronchopulmonary

dysplasia in very low birth weight infants after oxygen exposure

..... MU Jia, SUN Juyong, MU Na, et al. (298)

Study on the changes of serum SP-D and sB7-H3 concentrations in children with

***Mycoplasma pneumoniae* pneumonia and their correlation**

with disease severity JING Sujing, LIU Min, CHENG Ying, et al. (305)

The exploration of polylactic acid-co-glycolic acid as the biodegradable

drug eluting stents LIU Linlin, QIN Juan, ZENG Chuhui, et al. (312)

Impact of systolic blood pressure on estimated glomerular filtration rate among elderly

hypertensive patients with renal insufficiency: a follow-up study in China

..... SUN Min, LI Fengli, DOU Yu, et al. (318)

Relationship between serum progranulin and severity of disease, airway inflammation

in children with acute neutrophilic asthma exacerbation LEI Fang, GONG Xia (324)

- Study on the relationship between the expression of tissue CD109 in rheumatoid arthritis and the severity of the disease , local inflammation** ... DING Ning , WANG Jingjun , LIU Huan , et al. (335)
- Correlation analysis between blood transfusion-related lung injury and storage time of allogeneic red blood cell products in patients with severe anemia**
- ZHONG Wanfen , TANG Xiaoyong , YE Haihui , et al. (341)
- Efficacy and safety of prone position and pulmonary reexpansion on patients with severe pneumonia:a systematic review** WANG Chaoping , ZHAO Yong , WANG Yun , et al. (347)
- Study on the efficacy and safety of TACE combined with RFA in the treatment of primary hepatocellular carcinoma with different BCLC stages**
- LI Yanmin , WANG Linlin , ZHOU Yan(353)
- The expression and significance of PD-L1 , EGFR and TP53 in the malignant transition of lung tumors** GUO Liting , SHAO Weiwei , ZHOU Chenfei , et al. (360)
- The expression and clinical significance of ATP6V1A in esophageal carcinoma and esophageal intraepithelial neoplasia** ZOU Chenwei , ZHANG Ji , WU Miaomiao , et al. (366)
- Expression and clinical significance of Prospero related homeobox 1 in cervical cancer**
- LI Bing , MA Qipeng , LIN Lin , et al. (376)
- Effects of Alfacalcidol soft capsules on lung function , CAT score and 6-minute walking distance in patients with chronic obstructive pulmonary disease**
- ZHANG Qing , CUI Donghui , LU Xiaoyi , et al. (380)
- The clinical diagnostic value of breast imaging reporting and data system in mammography**
- YONG Qianye , LIU Wanhua , YE Yuanyuan , et al. (385)
- Early warning indicators for adults with severe COVID-19**
- NIU Weili , ZHANG Lin , LIU Tao , et al. (395)